
Протокол № 1
Днес 08.11.2007 г. от 13.30ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе първото заседание 

на новоизбрания Общински съвет -  Монтана,  на основание Заповед № 207/05.11.2007 г.  на  Областния 
управител – Област Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 33-ма общински съветници. 
В заседанието взеха участие и новоизбраните  Кмет и кметове на кметствата в Община Монтана.
Заседанието беше открито от  г-н Тодор Върбанов – Областен управител  на Област Монтана и 

ръководено от Димитър Йотински при следния

ДНЕВЕН РЕД:
1. Откриване на заседанието.
2. Полагане на клетва на новоизбраните общински съветници, съгласно чл.32, ал.1 от ЗМСМА.
3. Полагане на клетва на новоизбрания кмет на Община Монтана, съгласно чл.32, ал.1 от ЗМСМА.
4. Полагане на клетва на новоизбраните кметове на кметства, съгласно чл. чл.32, ал.1 от ЗМСМА.
5. Избиране на Председател на Общински съвет – Монтана.
6. Избиране на комисия за изготвяне на Правилник на ОбС - Монтана

ТОЧКА ПЪРВА: Откриване на заседанието

Г-Н ТОДОР ВЪРБАНОВ: Добър ден дами и г-да общински съветници, добър ден г-н Кмете на 
Община Монтана,  добър ден на всички кметове на съставни села в Община Монтана за мен е чест да 
присъствам днес тук, пред вас и заедно да положим полагащата се клетва съгласно ЗМСМА, но преди да 
минем по процедурата ми се иска да си кажем няколко думи, които аз като Областен управител смятам, че 
са важни. Аз изхождам от позицията, че когато общините в Област Монтана са силни тогава и Област 
Монтана е силна. За да се случи всичко това аз съм убеден, че от днес факторите са два, които трябва да си 
помагат това е ОбС, който е основния орган за самоуправление и който със своите решения, позиция и 
становища  ще  помогнат  съответната  община  да  върви  напред  и  другото  това  е  Кмета  на  съответната 
община. Винаги когато е имало избори аз съм разделял нещата на два момента. Първо, това е битката за 
спечелване на изборите, защото това е състезание в което един печели. Второто, това е същинската работа, 
т.с.  следващите четири години, в които съответните избрани общински съветници, кметове на населени 
места и общински кмет трябва да работят затова, за което след минутки ще се закълнат. В тази връзка аз 
винаги съм казвал, че в този втори етап, т.с.  следващите 4 год. в които съответно избраните общински 
съветници, кметове на населени места и общински кмет трябва да работят затова, за което ще се закълнат. 
Затова винаги съм казвал, че този етап, втория, следващите 4 год. е истинската и отговорната работа. В тази 
връзка  се  обръщам  към  вас  с  призив,  нека  да  забравим  предизборната  кампания,  нека  да  забравим 
разменените острите реплики и думи в които един или някои от вас се е почувствал лично засегнат по 
някаква партийна форма. Нека в следващите години приоритет да бъде колегиалността, професионализма, 
толерантното поведение, защото ние всички искаме Община Монтана, като водеща в Област Монтана да 
продължи да заема полагащото се място. В тази връзка аз ви призовавам, работете екипно, работете в името 
на  благоденствието  на  гражданите  на  Община  Монтана,  поемайте  компромиси,  преглъщайте  понякога 
личните моменти защото все пак аз на вас от тук нататък гледам като на институция на местната власт. 
Всички вие знаете, че сега в България вървят едни процеси на децентрализация, което значи че общините 
са онези, от които ще зависи благоденствието на целия народ. В тази връзка аз ви призовавам бъдете на 
нивото на своята отговорност, помагайте на институциите в общината да бъдат уважавани, обърнете се и 
към гражданите на общината, провеждайте съответния диалог, защото само тогава в следващите 4 години, 
за които динамиката ще бъде много голяма, ще бъде постигнато това нещо, аз вярвам и съм убеден, че 
всички през този един месец сте говорили и в тезите на всички кандидати основно е било еврофондовете, 
проектите и т.н.  В този  ред на мисли,  аз  отново се  обръщам към вас,  защитете тази  административна 
отговорност, която носите и докажете, че в нашата област хората, които са били прави могат да гледат на 
вас като на най-достойния избор. 

ТОЧКА ВТОРА: Полагане на клетва на новоизбраните общински съветници.  

Г-Н ТОДОР ВЪРБАНОВ: Ще помоля уважаемите общински съветници да станат и заедно с мен 
да положим клетвата:        
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КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ

Заклевам се в името на Република България да спазвам конституцията и законите на 

страната  и  във  всичките  си  действия  да  се  ръководя  от  интересите  на  гражданите  на  Община 

Монтана и да работя за тяхното благоденствие.

ЗАКЛЕХ СЕ: /П/

Заклеха се всички общински съветници.

ТОЧКА  ТРЕТА:  Полагане  на  клетва  на  новоизбрания  кмет  на  Община  Монтан.

Г-Н ТОДОР ВЪРБАНОВ: Ще помоля Кмета на Община Монтана да положи клетвата:        

КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ

Заклевам се в името на Република България да спазвам конституцията и законите на 

страната  и  във  всичките  си  действия  да  се  ръководя  от  интересите  на  гражданите  на  Община 

Монтана и да работя за тяхното благоденствие.

ЗАКЛЕХ СЕ: /ЗЛАТКО ЖИВКОВ/

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Полагане на клетва на новоизбраните кметове на кметства.

Г-Н ТОДОР ВЪРБАНОВ: Ще помоля и кметовете на съставните  села да станат и заедно с мен да 
се закълнат.

КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ

Заклевам се в името на Република България да спазвам конституцията и законите на 

страната  и  във  всичките  си  действия  да  се  ръководя  от  интересите  на  гражданите  на  Община 

Монтана и да работя за тяхното благоденствие.

ЗАКЛЕХ СЕ: /П/

Заклеха се всички кметове на кметства.

Г-Н  ТОДОР  ВЪРБАНОВ:  Към  вас  имам  една  молба,  да  бъдете  открити,  защото  хората  по 
населените  места  имат  нужда  от  открита  политика.  Затова  този  ОбС  и  този  Кмет  ще  трябва  да  го 
притеснявате в добрия смисъл на думата. За да може всички хора по населените места да се чувстват добре. 
Сега преминаваме към последната точка искам да поканя най-възрастния общински съветник г-н Йотински 
да изпълни процедурата по откриване на работата на новоучреден избран ОбС, като единствена точка от 
Дневния ред избор на Председател. 

ТОЧКА ПЕТА: Избиране на Председател на Общински съвет – Монтана

Г-Н  ДИМИТЪР  ЙОТИНСКИ:  Г-н  Областен  управител,  г-н  Кмете,  г-жи  и  г-да  общински 
съветници,  г-жи и г-да кметове на кметства,  граждани и гости на Монтана.  Току що положиха клетва 
общинските  съветници,  Кмета на общината  и кметовете на  кметства,  на които гражданите  на Община 
Монтана дадоха своя кредит на доверие за следващите 4 годишен мандат. ОбС е като продукт,  част от 
общинския продукт на Монтана, който вече трябва да се съобразява със стандартите и качество на Европа. 
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Влизането ни в глобалния свят итеративно означава, че ще се налагат промени в характера и в реализацията 
на функциите на ОбС и на Общинската администрация. Основното е да намерим по-ефективния път за бърз 
и  устойчив  икономически  растеж  на  общината.  Повишаване  конкурентноспособността  и  засилване  на 
инвестициите в иновационните проекти. Успешното решаване на основните проблеми на Община Монтана 
изисква  ние,  като  общински  съветници  да  се  разделим  с  идеологическите  очила.  ХХІ  век  надскача 
идеологиите  и  трябва  да  търсим  решения  извън  тях  в  митове,  предизборни  обещания  и  след  изборна 
амнезия. А и що се отнася до идеологиите то от нас, общинските съветници в личните ни карти не пише 
дали сме леви или десни. Пише Монтана! Изразът на тази различност ще бъде богатство, а не проблем за 
ОбС, шанс за успех, а не заплаха за успешно решаване на проблемите на общината. В никакъв случай не 
трябва  да  допуснем  игнориране  на  гражданите  от  решенията  на  ОбС  и  общинската  администрация. 
Напротив,  трябва да реактивираме гражданството,  неговата воля за  устойчивото развитие и прогрес на 
нашата  община.  Искам  да  бъда  позитивен,  че  през  следващите  4  години,  когато  е  нашия  мандат,  ще 
настъпят съществени промени в развитието на Община Монтана.  

Госпожи и господа, имам честа на основание чл.23, ал.3 от ЗМСМА да открия първата сесия на 
новия  ОбС.  На  първата  сесия  на  ОбС  пак  съгласно  с  чл.23,  ал.3  да  изберем  Председател  на  ОбС. 
Гласуването  е  тайно.  Необходимо  е  да  изберем  комисия  за  провеждане  на  избора.  Моля  вашите 
предложения за броя на членовете на комисията. Г-н Станоев заповядайте.

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Добър ден на всички, честито на избраните, предлагам да минем 
по делово и предлагам, както доста пъти и в предишния ОбС членовете на комисията за тайно гласуване да 
бъде от трима човека.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Има ли други предложения? Няма. Моля Общинските съветници, 
които са съгласни комисията по избора да се състой от трима човека, да гласува

33 / 0 / 0
Приема се
Моля да предложите членове на комисията. Г-н Валтер Аспарухов.
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Предлагам за член на комисията  г-н Крум Георгиев Милетиев.
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Благодаря на г-н Аспарухов. Г-н Иво Иванов.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Предлагаме д-р Бойко Георгиев Димитров.
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Благодаря на г-н Иванов. 
Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Предлагаме Иван Славчов.
Г-Н  ДИМИТЪР  ЙОТИНСКИ:  Благодаря.  Има  ли  други  предложения?  Няма.  Предлагам  да 

гласуваме амблок. Които са съгласни комисията за избор на Председател на ОбС да влязат посочените 
колеги, моля общинските съветници да гласуват

33 / 0 / 0
Приема се
Моля да предложите от тримата колеги Председател на комисията. Г-н Валтер Аспарухов.
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Предлагам Иван Славчов, като досегашен общински съветник.
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Има ли други предложения? Няма. Които са съгласни Председател 

на комисията по избор на Председател на ОбС да бъде г-н Иван Славчов, моля да гласува
33 / 0 / 0
Приема се
Колеги моля,  сегашно действащия Правилник за  работата  на  ОбС Монтана,  моля да направите 

предложения за Председател на ОбС. Г-н Валтер Аспарухов.
Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  У-ми  колеги,  от  името  на  съветническа  група  на  БСП  издигам 

кандидатурата  за  Председател  на  ОбС,  за  този  мандат  2007-2011 г.  г-н Светлин Николов.  Всички  вие 
познавате Светлин Николов. Той е дългогодишен съветник, пети мандат. Миналата година беше награден с 
почетната значка на общините, за неговата дългогодишна работа в ОбС – Монтана. Благодаря ви.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Благодаря на г-н Аспарухов. Имате думата за предложения. Има ли 
желаещи за нови предложения? 

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Областен управител, у-ми г-н Кмете Живков, колеги. От 
името на групата съветници от политическа партия Герб, предлагам г-н Златко Тодоров за Председател на 
ОбС.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Благодаря Ви. За сега има две предложения за Председател на ОбС. 
Имате думата за предложения. Колеги, има ли други предложения за кандидат за Председател на ОбС. 
Които са съгласни да бъде прекратена номинацията за избор на Председател на ОбС, моля да гласува 

33 / 0 / 0
Приема се
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Сега постъпваме към гласуване. Моля комисията да заеме мястото си.
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Четене на Протокола. – Днес 08.11.2007 г. на заседание на ОбС – Монтана, 

комисия в състав: Председател - Иван Славчов, и членове: д-р Бойко Георгиев Димитров и Крум Георгиев 
Милетиев на основание чл.24, ал.1 от ЗМСМА се проведе избор за избиране на Председател на Общински 
съвет – гр.Монтана. 

КОМИСИЯТА КОНСТАТИРА:
1.В заседанието на ОбС- присъствуват 33 общински съветници, от общ брой 33 съветника. 
2.Гласували са - 33  общински съветници.
3.В избирателна кутия са намерени 33 бр. пликове.
4.Брой на действително подадените бюлетини – 33

“ЗА” Светлин Николов Лазаров – 23
“ЗА” Златко Димитров Тодоров – 10

На  основание  на  получените  при  избора  резултати  Светлин  Николов  Лазаров  е  избран  за 
Председател на Общинския съвет - Монтана.

Честито на избрания.

Решение
№1

На основание чл.24, ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

Избира за Председател на Общински съвет – Монтана г-н Светлин Николов Лазаров.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Честито на г-н Светлин Николов, като Председателя на ОбС и ми 
позволете да му предоставя думата и да си поеме вече функциите. Заповядате г-н Николов.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми г-н  Областен управител,  у-ми г-н Кмете,  у-ми дами и  г-да 
общински  съветници.  Искам да  благодаря  на  всички вас,  които  ме подкрепиха  и  на  тези  които  не  ме 
подкрепиха. Ние като един областен център трябва да придобием облик на европейски тип. Мисля че, като 
общински съветници от четири партии и един независим общински съветник ще съумеем да  намерим 
правилния диалог между нас, като общински съветници и с редовното си участие на постоянните комисии 
и на заседанията на ОбС ще търсим най-точните, верни и полезни решения за Община Монтана. Трябва да 
поработим по отношение на комисиите, може да се обединят някои. Трябва да поработим и по Правилника 
на ОбС. В момента съществува такъв Правилник, но явно трябва да бъде прегледан още веднъж и онова 
което е ненужно, което би спъвало работата на ОбС да бъде изчистено. Предлагам комисията за работа по 
правилника да се състой от 7 човека и Председателя на ОбС да оглави тази комисия. Смятам, че никой няма 
да има против относно комисията,  която да работата по правилника да се състой от 7 човека. Който е 
съгласен комисията да се състой от 7 члена, моля да гласува

33 / 0 / 0
Приема се
Предлагам в комисията да влязат по двама общински съветника от всяка политическа сила и един 

от “Атака”. Слушам вашите предложения за членове на комисията.
Д-Р ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: предлагам за членове на комисията от нашата група Иво Иванов и Диман 

Георгиев.
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: От политическа партия “Герб”, предлагам г-н Иван Славчов и Валерия 

Тодорова.
Г-Н ИЛИЯН ИЛИИВ: От нашата група предлагам Светлин Николов и Валтер Аспарухов.
Г-Н ЕМИЛ АНГЕЛОВ: Предлагам Цветко Цветков.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Които са съгласни тези общински съветника да бъдат членове на тази 

комисия по Правилника за дейността на Общински съвет - Монтана, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация, моля да гласуват

33 / 0 / 0
Приема се
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Решение
№2

На основание чл.24, ал.3 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

Избира комисия за изготвяне на Правилник на Общински съвет – Монтана.

- Светлин Николов – Председател 
- Иво Иванов
- Диман Георгиев
- Валерия Тодорова
- Иван Славчов
- Валтер Аспарухов
- Цветко Цветков

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Закривам учредителната сесия на ОбС – Монтана.

Заседанието бе закрито в 14,30 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/
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